
Telefon, cesta, zdravstvena
postaja, vodovod in še kaj

Delegati skupščtne krajevne skupnosti Skoflji-
ca so prejšnji teden na seji podrobno obravnavali
srednjeročni pian, ki sega tja do leta 1990.

Ze od vsega začetka so bili na realnilh tleh in so
se predobro zavedali tega, da so dobri predlogi, ki
segajo predvsem na področje komunalhega ureja-
nja, žal v večini primerov le dolgoročne želje. Tu
pridejo potem do izraza upravičene kritike, da so
prevelike razlike med podeželskimi in mestnimi
krajevnimi skupnostmi. Le-te se ukvarjajo tudi s
tem, s kakšno barvo bodo prebarvali klopi ob
sprehajalnih stezah, ne pa s tem, kako zagotoviti
zdrav obstoj prebivalcev, ki nimajo zag«ovljene
niti pitne vode, da sploh ne govorimo o tem, po
kakšni poti pridejo do doma in koliko kilometrov
proč je javna telefonska govorilnica. Toda vse to
je tudi v KS Škofljica, ki je oddaljena dobrih deset
kilometrov od Ljubljane (krajani pa so sami krivi,
da živijo tam, pa je problem reSen!).

Vendar se je kljub temu potrebno ustaviti ob
teh željah, saj so nekatere že dobile svojo težko
pričakovano podobo, nekaj jih je prav kmalu,
drugim pa se šele nasmiha, ker so prišle na vrelec
želja.

Telefon je v tem trenutku najbolj aktualen,
zbranih je že večina sredstev (naslednji mesec je
še zadnji obrok). Gradbeno dovoljenje čaka le še
na žig in varnostno vrvico, pa se bo začelo postav-
Ijanje trase in nato bodo na vrsti izkopi, ki naj bi
bili končali pred glavno setvijo v vrtovih, da ne bo
trpel družinski proračun. Tako bo najbolj obsežna
akcija v KS Škofljica v zadnjih letih realizirana
proti koncu leta s pričetkom priključevanja na
novo telefonsko omrežje.

V letošnjem letu se bo pričela tudi gradnja
vodovoda v Lanišče, saj sta zaporedni suši in
stalno dovažanje vode s cisternami (kar pa ni
zastonj), razrahljali potrpežljivost krajanov. Prav
tako bo izvedena priključitev na kanalizacijo še
nekaterih ulic v Pevčevi dolini. Urejena bo tudi

razsvetljava od Pošte do ceste v Ravne ter moder-
nizacija električnega omrežja proti Blatu. Svojo
podobo bo začela pridobivati tudi nova trgovina v
Pevčevi dolini, saj je investitor ABC Pomurka,
DO Tabor Grosuplje, zagotovil otvoritev pred
koncem prihodnjega leta. Graditi se bo začel tudi
težko pričakovani zdravstveni dom ob novi šoli,
za katerega so sredstva zagotovljena iz tretjega
samoprispevka, seveda pod pogojem, da bodo
kmalu urejena lastniška razmerja s sedanjimi last-
niki zemljišč.

Temu spisku lahko priključimo samo še izgrad-
njo dela ceste proti Baritu, ki jo bo financiral
Mineral iz Ljubljane, ostali makadamski del cest
na Dole, v Lanišče, Ravne pa bodo morali še
počakati na asfalt. Ni namreč realno pričakovati,
da bi krajani zmogli ta strošek sami, nato pa
upravljanje prepustili komunalni skupnosti, ki se
asfaltlranih cest ne bi otepala, kot se tega maka-
dama sedaj, ko dela po načelu: manjkrat ko pride,
manjšo ima izgubo.

Seveda pa ima plan še nekaj točk. ki so vredne
omembe, saj bodo ob realizaciji spremenile podo-
bo kraja. Tu gre za izgradnjo pokopališča, novo
zazidalno območje ob šoli, pogozdhev zemijišča
na barju in izgradnja industrijske cone za zago na
Škofljici.

Ob lem je potrebno zapisati, da je skupščina
sprejela trden sklep, da je varstvo okolja obvezu-
joče. Zato ne bo dovolila nobenih kombinacij s
prenosom take industrije, ki onesnažuje, v novo
cono, kot drugega delovaja. ki bi ogrožalo zdravje
Ijudi, živali in rastlin. Seveda pa bo potrebno v
najkrajšem času to zagotoviti tudi pri procesu
galvanizacije, ki jo opravljajo na našem območju.

Na koncu je treba povedati edino še to, da bi
bili ti platti želja krajanov mnogo realnejši in
mnogo krajši, ie bi poskrbeli za pretok sredstev iz
mestnih občin tja, od koder delavec izvira in živi.
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